
Styrelsemöte  
11/12–22 Kl1800  

Bergunda Södregård 
 
Närvarande: Tobias Jönberg, Lars Nilsson, Fredrika Hallberg Ehrner, Lisa Gustafsson, Roland 
Östberg, Peter Wibrån – adjungerad 
 
Frånvarande: Katarina Torstensson, Sara Johansson, Selma Engström, Hedda Bolmgren, 
Marie Pettersson Hallberg 
 
10:1 Mötet öppnas 
 
10:2 Val av justerare för mötet 
 Fredrika Hallberg Ehrner och Roland Östberg valdes till justerare. 
 
10:3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
10:4 Föregående mötesprotokoll 
 Protokollet godkändes 
 
10:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 
 Inget att rapportera 
 
10:6 Ekonomisk rapport 
 Vi använder krediten och har använt cirka 100´. 

Det man kan se är att hyran av Farmartjänst kostar mer än förväntat samt att 
veterinärkostnader har ökat. 

 Föreningen väntar på EU – bidrag på 52´. 
Föreningen har 75´ innestående hos kommunen i form av projektpengar. 

 Föreningen kommer att få el kompensation på cirka 50´. 
Det är det vanliga flödet av kostnader som ska betalas i december. 
 
Beräkningen är att ekonomin kommer att balanseras upp till årsskiftet då vi 
inte ska behöva använda oss av krediten. 
 
Peter ber Johanna att sammanställa en lista över VFK:s hästar vad gäller status 
med mera. 

 
 
10:7 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser. 
 
10:8 Bidragsansökan 

Föreningen har sökt bidrag av Växjö kommun för solceller, ledbelysning, 
fönster och dörrar. 
Peter håller på med en ansökan hos Allmänna arvsfonden. 



Speglar till stora ridhuset är beställda av Arnolds glasmästeri och beräknas 
komma i närtid. 
  

10:9 Personalsituationen 
Peter och Johanna har träffats och pratat om och bestämt hur olika 
ansvarsområden ska se ut. Johanna kommer arbeta 90%. 
 Peter ser till att personalen får en julgåva. 

 
10:10 Rapporter från 
 - ridskoleverksamheten och dess förslag till förändringar 
 Inget att rapportera. 
 - byggsektionen 
 Just nu är det löpande uppgifter. 

Ombyggnad av köket finns i åtanke men vi väntar med att ta ett beslut tills 
styrelsen ser hur det ekonomiska läget utvecklas och om vi får beviljat bidrag 
för det. 
Tävlingssektionen i samråd med Lotta Bylander sätter sig ned i februari och ser 
över en prioriteringsordning i köket till klubbstugan. 
Trappen till gamla domartornet behöver tas ner. Roland ser till att det blir gjort. 
- arenasektionen 
Växjö kommun har inte svarat angående ett lån till ytterligare ett ridhus. Lalle 
och eventuellt Tobias och Ola kommer att träffa representant från angående 
lånet i vecka 51. 
Stallet är besiktigat av Abetong och det finns några kompletteringar att göra. 
Ventilationsaggregat och boxar har kommit.  

 - hemsidan 
 Den nya hemsidan är nu i gång. 

Policydokumenten kommer att skickas till Fredrika i närtid för att kunna 
publiceras på hemsidan, vilket Roland ansvarar för. 

 - tävlingskommittén/Sponsring 
2023 kommer det att finnas möjlighet med funktionärsbonus.  
På hemsidan kan man läsa om vilka rabatterade profilprodukter som finns att 
köpa. 
Sett över om lagledare ska vara medlemmar och styrelsen beslutade att 
lagledare för olika lag ska vara medlemmar i föreningen. 
Föreningen fick möjlighet att vara med i elitserien för ponny. 
Vecka 24 krockar en av våra tävlingar med Ljungbys tävling, så vi tar bort den 
från tävlingsschemat. 

 - kafeteria /trivselkommittén 
Inget att rapportera. 
 

 
10:11 Övriga frågor 

Fredrika lyfte frågan om föreningen ska göra en avstämning om de 
tävlingsryttare vi har, har betalat medlemsavgiften. 
 Styrelsen beslutar att Peter undersöker hur vi kan säkra upp att tävlande för 
Växjöortens Fältrittklubb betalar medlemsavgift samt ett bättre system för 



utskick och kontroll av betald faktura på medlemsavgiften. 
 
Ambitionen är att Thomas Torstensson ska anställas i Växjö Hästsportcenter 
2022. Detta kommer på sikt att gynna Växjöortens Fältrittklubb ekonomiskt. 
 
Styrelsen beslutade per capsulam via Messenger att anta den framtagna 
instruktionen för klubbchef och vd.  
 
I och med att Sandra Ruuda valde att kliva av styrelseuppdraget i förtid så 
ersätter Katarina Torstensson henne i styrelsen. 
 
Styrelsen ska göra gymkhana på käpphästar under julshowen. 
 
Lisa och Fredrika ser över hur ett årshjul i föreningen kan se ut och vad det ska 
innehålla, vilket styrelsen biföll. 

 
10:12 Mötet avslutas 
  
 Nästa möte blir söndag den 29 januari kl.18 på Bergunda. 
 
 
 
__________________________________ _______________________________ 
Ordförande Tobias Jönberg  Sekreterare Lisa Gustafsson 
 
 
 
_________________________________ ________________________________ 
Justerare Fredrika Hallberg Ehrner Justerare Roland Östberg 


